
Referat fra VAFFF´s generalforsamling d. 17. april 2018 

 

I mødet deltog der beboer fra:  

Adilsvej: 1, 6, 9, 17, 19, 20, 21A og 30 

Floravej: 10 

Villershøj: 16 

I alt 17 deltagere. 

 

Formand Esben Sørensen bød velkommen, og takkede for fremmødet. 

 

Dagsorden for mødet:  

1. Valg af dirigent/ordstyrer: Morten Rasmussen (Adilsvej 19) 

2. Valg af referat:   Inge Højslet (Adilsvej 21a) 

3. Registrering af fremmøde:  Se ovenstående 

4. Valg af stemmetæller: Inge Justesen (Adilsvej 30) 

5. Formandens beretning: (Link til beretningen på hjemmesiden) 

6. Fremlæggelse af årsregnskab for 2017 til godkendelse:  

Regnskabet blev godkendt ( Link til regnskabet på hjemmesiden) Der blev oplyst, at foreningen p.t. har 87.255,91 kr. 

indestående i banken.  

Der blev aftalt, at der tages en personlig kontakt til de fastboende, der endnu ikke har betalt. 

7. Fastsættelse af kontingent for 2019: 

Afventer analyse af det indkomne forslag, der blev behandlet under punkt 8. Der var general enighed om, at 

kontingentet for de fastboende, helst ikke må overstige det nuværende kontingent på 850 kr. årligt. 

8. Behandling af indkomne forslag:  

 1: Forslag fra Adilsvej 21A om differentieret kontingent satser (Se forslaget på hjemmesiden) 

 Følgende forslag kom til afstemning:  

Bestyrelsen skal undersøge om det er muligt, at lave differentieret kontingent satser for 2019 i forhold til det indsendte 

forslag.  Det må dog ikke forringe kapitalen. 9 stemte for og 2 stemte imod.  

 

 2. Forslag fra Adilsvej 6 og 30 om indskrænkelse af, at det er forbudt for køretøjer over 3500 kg at parkere på 

vejlaugets område (link til forslag på hjemmesiden) Forslaget er bl.a. begrundet i den omfattende ødelæggelse af vejen. 



Der henvises til Syddjurs kommunes regler for parkering. (Link til hjemmesiden) Det blev aftalt, at der tages kontakt til 

Adilsvej 24 vedrørende parkering af den store lastbil, der parkeres ved Adilsvej 10.  Adilsvej 20 tager selv kontakt til 

kommunen og forhører sig om der må parkeres på egen grund.  

Der bliver taget kontakt til vores vejmand med henblik på, at forbedre/rette op på vejen omkring Adilsvej 6, 10 og 30. 

9. Valg af medlemmer til bestyrelsen:  

På valg er:  Esben Sørensen - ønsker ikke genvalg                                                                                                                

  Inge Højslet - modtager genvalg 

  Maiken Rosenkjær Nielsen, Adilsvej 19 blev valgt 

  Inge Højslet, Adilsvej 21 A blev genvalgt 

Bestyrelsen har efterfølgende konstitueret sig med Maiken Rosenkjær Nielsen som formand, Inge Højslet som kasserer 

og Jannie Kruuse som webmaster. 

10. Valg af suppleant til bestyrelsen:  

  Morten Rasmussen, Adilsvej 19 blev valgt 

11. Valg af revisor:  

  Ejvind Christensen, Adilsvej 9 blev valgt 

12. Eventuelt:   

 1. Der vil igen i år blive gjort forsøg med Dustex.  

 2. Der blev aftalt, at der afholdes en arbejdslørdag med efterfølgende vejfest.  

Dato: 15 september 2018. Sæt kryds i kalenderen!  

 3. Bestyrelsen vil gerne opfordre alle til at betale/blive medlem i VAFFF. Vi bør alle have en fælles interesse i 

vedligeholdelse af vores veje, som vi alle befærdes på.  


